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PROTOKOLL 

 

STYREMØTE 17/2021 - 23 
FRISKIS NORGE  

 

Onsdag 29. mars 2023 
Kl. 17:00-19.00 

 
Fysisk/Digitalt 

Til stede: Thor Carlsen, Bjørn Riiber, Jon Duus, Mari Monne, Lisabeth Viljugrein, Harriet Hove, 
Camilla Winsvold og Christian Grønli (referent) 

 

 
 
Sak 80  GODKJENNING AV FOREGÅENDE PROTOKOLLER   

Se vedlagte protokoller. 
 
Forslag til vedtak 
Styret besluttet 
å godkjenne protokollen fra møte 15/2021 – 23 og fra møte 16/2021 -23  

 
 
Sak 81  INFORMASJON      (20 min) Christian 

Det vil bli gitt informasjon om: 

• Åpen Time NIF styre 
NIF setter fokus på Trenerattest og Økonomi som barriere. Trolig viktige parameter ved tildeling av 
post 3 for 2024. Omsetning NIF 20222 på 2,2 MRD. 38 saker innkommet til Tinget i juni. 

• Prosjektansettelse «Friskis inn i Idretten Friskis» 
Prosessen har tatt tid grunnet skade på en av kandidatene. Nå har en kandidat fått tilbud, som 
venter på aksept. Oppstart 2/5-23 

• Stiftelsens regnskap 
Stiftelsens regnskap ble gjennomgått. Ingen utdelinger av midler i 2022. Mellomværende med FIF 
blir oppgjort i 2023. 

• Sterkere med Friskis 
Prosjektet er godt i gang, med aktivitet allerede både i Bærum og Oslo. Lillehammer og Fredrikstad 
står for tur. Rekrutteringshelg avholdt på Beitostølen. 

• Dialogmøte og status rekruttering Ettan 
Viktig at så mange som mulig blir med på dialogmøtene på teams fremover. Det har vært satt fokus 
på rekruttering til utdannelse, da vi ligger etter skjema. Et av kursene er allerede kansellert grunnet 
for få påmeldte. Til det første styremøtet etter Årsmøtet, vil det bli presentert medlemsutvikling og 
funksjonærutvikling de siste årene, som grunnlag for diskusjon om veien videre. 
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Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til orientering 

 
 
Sak 82 REGNSKAP 2022    (10 min) Christian  

     
- Gjennomgang av regnskapet for FIF og seksjon FS 

Regnskapet til Friskis ble gjennomgått ved bruk av samme mal som tidligere, og som også vil bli 
anvendt på Årsmøtet. Denne er oversendt Bjørn R, som forberedelse til årsmøtet. 
Regnskapet til FIF viser et overskudd på over 500’, primært Friskis grunnet bruk av post 3 fra 2022 
og overskudd fra FSD22. EK er nå på et nivå styret finner akseptabelt. 

 
 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta gjennomgangen til etterretning 

 
 
Sak 83 ÅRSSTEMMAN RIKS   (10 min) Thor C   

    
- TC var deltager på Årsstemman på RIKS og gir en orientering. 

Tor deltok på RIKS og ga en utførlig redegjørelse for saker. Eget notat vil bli sendt styret. 
 

 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 

 
 
 
Sak 84  STATUS ÅRSMØTE OG TING   (10 min) Christian 

 
Det blir gitt en status på arbeidet frem mot årsmøtet, herunder saker, påmeldinger, 
valgkomiteens arbeid. 

Påmeldingen til Årsmøte og Ting er ikke så god, men ikke så langt unna tidligere nivåer (uavhengig 
av om det er fysisk eller digitalt møte). Styret fremmer en sak for Årsmøtet. Arbeidsfordelingen på 
Årsmøtet ble gjennomgått. Thor tar årsrapporten, Bjørn tar strategi og økonomi og Christian tar 
langtidsbudsjett. 
  

 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 
 

 
Sak 85  EVENTUELT 
 
Thor hadde forberedt en presentasjon basert på innspill til hvordan styret og administrasjonen skal 
angripe de to neste årene, med tanke på oppgaveløsning, og prosesser. Dette vil bli utførlig 
diskutert på første styremøte etter Årsmøtet.  
 


